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ZÁPIS ZE 115. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ UNIVERZITY 

PARDUBICE, KONANÉHO DNE 4. 3. 2024 

 

Přítomni  

Senátoři: Kryštof Barták, Petra Bartošová, Matej Cíbik, Monika Černá, Filip Grygar, Daniel 

Havlíček, Kateřina Keplová, Jindra Lavrenčíková, Marta Pató, Vítězslav Prchal, Hana 

Stoklasová, Zdenka Šándorová, Lada Viková 

 

Omluveni: Daniel Havlíček, Jindra Lavrenčíková 

Nepřítomni: Eliška Greplová, Vladan Hanulík 

Hosté: proděkanka Irena Reimannová, proděkan Ivo Říha 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Přivítání a představení senátorky Zdenky Šándorové a senátora Mateje Cíbika 

4. Volba předsednictva AS FF na období od 1. května 2024 do 30. dubna 2025 

5. Projednání návrhu změny garanta navazujícího magisterského studijního programu 

Filosofie 

6. Zpráva o činnosti studentských senátorů 

7. Různé 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 10 zvolených senátorů.  

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Marta Pató zahájila ve 13:30 zasedání senátu, přivítala přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Senátor Vítězslav Prchal byl požádán, zda by se ujal role skrutátora 

Hlasování:  10 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal V. Prchal. 

 

2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem jednání a požádán o případné návrhy k úpravě nebo 

doplnění. Materiály k projednání byly senátorům zaslány v řádném termínu před zasedáním. 

Bez připomínek. 

Hlasování: 10 PRO  0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 
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3. Přivítání a představení senátorky Zdenky Šándorové a senátora Mateje Cíbika 

Předsedkyně senátu přivítala dva nové senátory a požádala je o jejich krátké představení. 

Senátorka Šándorová pozvala všechny kolegyně a kolegy na přednášku prof. Dvořákové Role 

odborů v moderní společnosti 14. března v 15:30 v univerzitní aule (A3). Přednášku pořádají 

Odbory UPCE ve spolupráci s FF UPCE. https://www.upce.cz/role-odboru-moderni-

spolecnosti 

Ve 13:35 příchod Petra Bartošová  

4. Volba předsednictva AS FF na období od 1. května 2024 do 30. dubna 2025 

Do volební komise se přihlásili Monika Černá, Filip Grygar a Vítězslav Prchal 

Usnesení:  

AS FF schvaluje volební komisi v navrženém složení. 

Hlasování: 11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

Předsedkyně senátu informovala senátory, že volba předsednictva probíhá dle Jednacího řádu AS FF 

UPCE. Předsednictvo se volí na jeden rok a je tříčlenné. Volba je přímá a tajná (čl. 2, bod 5). Senátor 

má možnost vzdát se kandidatury na členství v předsednictvu (čl. 2, bod 6). Člen volební komise 

nemůže být zvolen do předsednictva (čl. 2, bod 4). Následně byli senátoři požádáni, aby se představili 

a zároveň sdělili, zda budou nebo nebudou kandidovat.  

Do předsednictva AS FF kandidují: Jindra Lavrenčíková, Marta Pató, Kateřina Keplová, Lada Viková. 

Ostatní senátoři se vzdali kandidatury.  

Podle Jednacího řádu AS FF UPCE přistoupil senát k volbě předsednictva a předsedy AS FF pro 

následující funkční období (od 1. 5. 2024 do 30. 4. 2025).  

V 1. kole voleb předsednictva AS FF byli tajným hlasováním zvoleni čtyři kandidáti pro postup do 

druhého kola. Komora AP: Marta Pató, Kateřina Keplová, Lada Viková,  

- komora studentů: Jindra Lavrenčíková.   

Ve 2. kole voleb bylo tajným hlasováním zvoleno tříčlenné předsednictvo: Marta Pató, Kateřina 

Keplová, Jindra Lavrenčíková.  

Ve 14:15 odchod Hana Stoklasová 

M. Pató a K. Keplová se vzdaly kandidatury na funkci předsedkyně senátu (čl. 2, bod 11 JŘ AS FF).  

Z důvodu jediného kandidáta na funkci předsedy/kyně senátu 3. kolo hlasování neproběhlo. 

Předsedkyní AS FF UPCE byla zvolena senátorka Jindra Lavrenčíková, která funkci předsedkyně 

senátu přijala. 

5. Projednání návrhu změny garanta navazujícího magisterského studijního programu 

Filosofie 

Děkan navrhuje změnu garanta navazujícího magisterského studijního programu Filosofie 

z toho důvodu, že stávající garant doc. Prázný působí od ledna 2024 na plný úvazek na 
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Katolické teologické fakultě UK v Praze, a podle standardů NAÚ nesplňuje podmínky kladené 

na garanty studijních programů. Nově navrženým garantem je doc. Filip Grygar, který 

standardy NAU splňuje. 

 

Usnesení:  

AS FF UPCE projednal návrh změny garanta navazujícího magisterského studijního programu 

Filosofie. 

Hlasování 9 PRO  0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 

Další diskuse nebyla.  

 

6. Zpráva o činnosti studentských senátorů 

Kryštof Barták informoval přítomné, že je členem Etické komise UPCE. Podrobnější informace 

o činnosti komise přednese na příštím zasedání. 

7. Různé 

Senátorka Petra Bartošová upozornila na to, že tři studentští senátoři se chystají na květnové 

SZS a skončí jim proto brzy mandát.  

Další zasedání se uskuteční v pondělí 15. 4. nebo 22. 4. 2024 od 13:30 hodin v místnosti EA 

13022. 

Předsedkyně senátu poděkovala všem za účast a diskusi a ve 14:30 hodin zasedání ukončila. 

 

V Pardubicích 4. 3. 2024 

 

Marta Pató, v.r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 
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